
 
HOTEL VALLETTA 中天溫泉渡假飯店   

No.1,JianKang 1St.,Jiaoxi Township,Yilan Country262,Taiwan 26241 

宜蘭縣礁溪鄉健康 1 街 1 號 

Tel：+886 3-910-0163  Fax：+886 3-910-0167   
 

Reservation From 訂房單「2019 ICCE-TW」 Available period :2019/5/19-2019/5/23 
 

訂房資訊 Reservation Information 

訂房日期 Date  訂房人 Contact  

公司名稱 Company  

聯繫電話 Tel  傳真電話 Fax  

郵件 E-mail  

訂房名稱 Guest Name  

入住日期 Check in Date  退房日期 Check in Date  

房型  
Room Type 

間數  
No. of Room 

單價 
Daily Room Rate 

夜次 
Room Night 

備註 
Remark 

高級景觀客房 Superior Suite(一大床 / Double Bed)  NT$5,280  2 Breakfast 

高級景觀客房 Superior Suite(二小床 / Twin Bed)  NT$5,280  2 Breakfast 

備註 Remark 

◆ Diet preference : □Non-Vegetarian □Vegetarian  

◆ Special Request : 

◆ Special rates are inclusive of 5% tax and 10% service charge. 

機場服務 Airport 
□ 接機服務 Pick Up Service □ 送機服務 Drop Off Service 

□ NT$3,500 net / per trip 每趟 □ NT$3,000 net / per trip 每趟  

預計費用 
Total Price 

NT$ 

保證訂房 Guaranteed / Please provide your credit card as guarantee reservation 請提供信用卡號做為訂房擔 

Type of Credit Card 信用卡種類 □ VISA  □ MASTER  □ JCB  □ AE  □ CUP 

Credit Card No 信用卡卡號  

Expire Month/Year 有效期限  CVV. 卡片背面末 3 碼 / AE 授權碼  

Card Holder's Signature 持卡人簽名  

訂房須知 Reservation Notes 

【Cancellation Policy 取消訂房政策】 

✓ Please note that rates and room availability quoted as above is valid for the 24 hours only. The rates and room availability may change after 24 hours.  

以上價格與客房預訂請於 24 小時內回覆以示有效訂房，如逾期 24 小時需視當日價格與房況作預訂。 

✓ Cancellation must be made at least 3 days in advance to avoid a one night cancellation fee from the credit card provided above.  

       如須取消訂房請於抵達日 3 天前通知，逾時將以您提供之信用卡收取一日房費。 

✓ Please be noted that any amendment of your reservation is subject to rate adjustment, the new rate will be provided in a new confirmation. 

敬請知悉若於訂房後變更住宿期間、人數、房數等，原預報之價格可能因此略有調整，並以更動後之報價為主。 

✓ Airport service must be guaranteed by credit card. Cancellation must be notified at least 24 hours in advance to avoid the airport penalty. 

       機場接送服務必須以信用卡作保證；若欲取消接送機服務請於一天前通知，逾時將收取全額之接、送機費用。 

飯店須知 Hotel Notes 

⚫ The check-in time is 3:00p.m. The check-out time is 11:00 p.m. noon. 

進房時間為下午三點，退房時間為中午十一點。 

⚫ Basing on The Law of The Republic of China, smoking was prohibited indoor. You will be fined NT10000 once it be accused. 

依中華民國「菸害防制條例」規定，全館禁止吸菸，如經檢舉，最高罰款 NT$10,000。 

⚫ Hotel takes no responsibility for any valuable left in room and public area. 

飯店對於任何放置於客房內及公共區域之物品，恕不負保管責任。 

⚫ I agree that I am personally liable for the payment of my account and if the person, company or association indicated by me as being responsible for  

payment of the same does not do so. That my liability for such payment shall be joint and several with such person, company or association. 

本人同意負責有關本人之帳務，如有任何個人、公司或團體使用本人名義而產生任何帳目，本人願意同意全權負責。 

 


